
Ik vind het belangrijk dat studenten inspraak hebben binnen de VUB. 
Ik hoop dat ik mee kan bijdragen aan het kritisch denken dat de VUB
hoog houdt.  Henri Poincaré leert ons dat het denken zich nooit mag

onderwerpen en ik denk dat dit enkel mogelijk is als we diverse mensen
uit diverse omstandigheden een stem geven (zoals dit binnen de

studentenraad mogelijk is) 

Mijn doel is om meer aandacht voor inclusie en mentaal/fysiek welzijn
te creëren. Ik denk dat een veilige inclusieve plaats creëren

onherroepelijk verbonden is aan het welzijn van een persoon en dit dus
de eerste stap zou zijn om mijn doel te verwezenlijken.

Ik heb van kinds af aan al de waarden van de VUB meegekregen, en ik wil
dit graag verder zetten. Ik vind het belangrijk om de stem van de

studenten te laten horen, want de universiteit draait voor het grootste
deel om hun. Belangrijke thema's voor mij zijn vrijetijdsbesteding,

welzijn van studenten, goede regeling van examenroosters, ...

Mijn motivatie voor de studentenraadsverkiezingen is duidelijk: ik wil
de versnipperende stemmen van de studenten bundelen tot één krachtige
luide stem die niet alleen gehoord wordt, maar ook serieus genomen

wordt. Mijn voornaamste drijfveer is het aanpakken van het jammerlijk
gebrek aan aandacht voor het mentale welzijn van studenten aan de VUB.
Ik wil me daarom inzetten voor concrete verandering door toegankelijke
initiatieven te bewerkstelligen en zo bewustzijn te creëren over het

belang van mentale gezondheid op de campussen. Onze studenten verdienen
een omgeving waarin hun welzijn net zo belangrijk is als hun

academische prestaties.

Ik heb zelf al 2 jaar in de studentenraad gezeteld en heb dus heel wat
ervaring. Communicatie is en blijft moeilijk maar we hebben toch heel

wat zaken verwezenlijkt (al vallen die vaak niet op). Zo komen de
voorlopige lessenroosters binnenkort vroeger online en hielden we de

massablok in Jette levend. Buiten die zaken lopen er heel wat dingen op
de achtegrond (en soms op de voorgrond) niet even vlot en daar wil ik

graag mee bezig zijn en blijven. Zowel op vlak van welzijn als
studentenvertegenwoordiging is er nog heel wat werk te verzetten maar

die uitdaging ga ik graag aan!
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De inspraak en vertegenwoordiging van studenten vind ik heel belangrijk
om onze VUB-gemeenschap sterk en gezond te houden. De studentenraad is

een verbindend orgaan tussen de studenten en de instellingen van de VUB.
Ik wil graag inzetten op de studentenvoorzieningen op onze campussen:

koten, resto, uitgaansmogelijkheden, psychologische en medische hulp. Ik
wil pleiten voor een VUB waar studeren meer is dan een studie alleen.

Het is de connectie met de stad, het engagement om voor elkaar te zorgen
en de sociale omkadering, die onze universiteit zo uniek maakt.

Afgelopen jaar heb ik me als ondervoorzitter van de studentenraad
vooral ingezet voor de interne werking, en probeerde ik voor een

optimale sfeer te zorgen ;).
Dit jaar wil ik me opnieuw graag inzetten voor de studentenraad om alle
stemmen te laten horen binnen de beleids- en adviesorganen. Ik hoop ook
actie te kunnen ondernemen en een positieve impact te hebben, zeker op
vlak van mentale gezondheid. Daarnaast streef ik graag naar een betere
communicatie naar studenten toe, en meer mogelijkheden om hen beter te
betrekken. Ten slotte hoop ik te zorgen voor meer verbondenheid binnen

de VUB gemeenschap.

Ik zit nu al een jaar in de studentenraad en heb er veel uit geleerd. Ik
ben vooral bezig geweest met de kosten van het studeren niet verder te
laten stijgen. Verder ben ik samen met andere leden aan het werken aan

projecten over betaalbaar eten in de avond en een stille ruimte/
gebedsruimte. 

Ik kijk er al naar uit om het komende jaar verder te pleiten voor
betaalbaar studeren en goede studentenvoorzieningen!

Als psychologie student is mijn grootste motivatie mentale gezondheid en
algemeen welzijn. In de studentenraad hoop ik mijn medestudenten en hun

noden zo goed mogelijk te vertegenwoordigen zodat ze zich goed en
comfortabel voelen op campus. 

Wat ik wil realiseren:
meer ruimtes om gewoon te zitten en te rusten of om wat leuks te doen
met vrienden
meer studieruimtes
rustruimtes om eventjes alleen te zijn en te bekomen van het drukke
leven
latere sluitingstijden in de cafetaria
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Onze universiteit heeft me doorheen mijn academische carrière enorm
veel gegeven. Ik heb kennis vergaard, vrienden voor het leven gemaakt

en heb mezelf beter leren kennen. Graag had ik nu wat terug gegeven aan
onze alma mater. Ik wil me graag inzetten voor de studenten en de
universiteit in het algemeen door te zetelen in de studentenraad

volgend jaar.
De waarden van het vrij onderzoek, duurzaamheid en aandacht voor de

mentale gezondheid van alle VUBers draag ik hoog in het vaandel en zijn
dan ook zaken die ik altijd zal verdedigen.

Ik wil een aanspreekpunt zijn voor zowel de studentikoze als niet-
studentikoze gemeenschap. Studenten horen op een laagdrempelige manier

hun ideeën en bekommernissen te kunnen uiten aan zij die hen
vertegenwoordigen. Op basis van de input van mijn medestudenten wil ik
graag actief meewerken aan het beleid en projecten realiseren. Ik pleit

voor de uitbreiding van studentenvoorzieningen zoals langere
openingstijden van de bibliotheek, meer picknickbankjes en meer ruimtes

om in samen te komen. Verder wil ik inzetten op een transparantere
communicatie naar studenten toe en een betere begeleiding van

internationale studenten.

Mijn motivatie om deel te nemen aan de verkiezingen voor de
studentenraad is om mijn diensten bij te dragen aan alle nationale en

internationale studenten op gelijke wijze. Ik streef ernaar evenementen
te organiseren voor internationale studenten en ervoor te zorgen dat ze
hun thuisland niet missen. Op dezelfde manier wil ik het leven op de
campus voor nationale studenten nog duurzamer maken. Als lid van de

studentenraad aan de VUB is mijn doel persoonlijke groei en het helpen
van medestudenten, zowel jongerejaars als ouderejaars, bij het behalen
van hun academische en persoonlijke doelen. Ik wil fungeren als een

verbinding tussen studenten en de universiteit. Met mijn ervaring als
secretaris bij de Rotaract Club zal ik hun zorgen beheren.
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Mijn motivatie om deel te nemen aan de studentenraadsverkiezing vloeit
voort uit mijn overtuiging dat studenten een stem verdienen in de

besluitvorming en het maken van beleid dat hun studentikoze carrière
bepaalt. Al 2 jaar lang heb ik me extensief betrokken bij het bestuur
van de Polytechnische Kring, hier heb ik ervaren hoe belangrijk het is

om betrokken te zijn bij de verbetering van ons campus leven. 
Mijn doel is een inclusieve omgeving te bevorderen waarin het welzijn
van studenten voorop staat en waar duurzame praktijken de norm zijn.
Als lid van de studentenraad wil ik mij hier volledig voor inzetten.



Ik vindt het heel belangrijk dat het beleid op de VUB en het Vlaams
niveau luistert naar de verzuchtingen van de student. We mogen het als
student zeker niet als "For Granted" zien dat men luistert naar de stem
van de studenten. We moeten ons hiervan bewust zijn en vechten dat alle

niveau's naar ons luisteren.

Een top prioriteit voor mij, voor studentenraad is dat we ervoor zorgen
dat de studiekosten naar beneden gaan. Toegankelijk onderwijs voor alle

studenten van alle inkomensniveau's is een basis recht.

Als studentenvertegenwoordiger wil ik luisteren naar de behoeftes en
zorgen van de studenten. Ik wil me inzetten om de communicatie en de
transparantie te bevorderen tussen de VUB en de studenten. Vaak zijn

studenten niet goed op de hoogte over de beslissingen die worden
genomen. Verder streef ik naar het bevorderen van het mentale welzijn

van de studenten. Het is van belang dat er meer aandacht wordt besteedt
aan mentale gezondheid, zodat studenten makkelijker toegang krijgen tot
nodige ondersteuning. Tot slot is diversiteit en inclusiviteit voor mij

van onschatbare waarde. Het is essentieel dat alle studenten zich
vertegenwoordigd voelen.

Ik ben vastberaden om deel te nemen aan de studentenraadsverkiezingen
omdat ik streef naar een verbeterde universiteit voor alle studenten.
Het is mijn overtuiging dat iedereen zich hier thuis en gewaardeerd

moet voelen, ongeacht hun achtergrond of studiekeuze.
Wat wil ik bereiken als studentenvertegenwoordiger? Ik wil mij inzetten
voor een inclusieve universiteit waar elke student zich op zijn gemak
voelt, ondersteuning voor eerstejaars verbeteren zodat hun integratie
soepel verloopt, een gevarieerd curriculum dat aansluit bij diverse

leerstijlen, en meer bewustwording over de beschikbaarheid van
psychologen aan de VUB.

Er zijn verschillende zaken waar ik me graag mee wil bezig houden zoals
meer eet mogelijkheden op campus, veiligheid op campus,...
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Mijn naam is Theo De Pillecyn en ik stel mij vol overtuiging kandidaat
om jullie stem te vertegenwoordigen in de studentenraad. Ik geloof in

de kracht van participatie en dialoog om onze universiteit te
verbeteren. Mijn focus ligt op het welzijn van studenten, het

bevorderen van inclusiviteit en het optimaliseren van
studiefaciliteiten. Laten we samenwerken voor een bloeiende academische

gemeenschap.
Ik hoop op jullie steun.

THEO DE PILLECYN

Door mijn betrokkenheid bij de leerlingen- en schoolraad op de
middelbare school heb ik geleerd hoe belangrijk het is om naar

medestudenten te luisteren en hun meningen objectief te delen, zelfs
als ze niet helemaal overeenkomen met de mijne. Daarnaast ben ik al

twee opeenvolgende jaren een VUBuddy geweest, waarbij ik een passie heb
ontwikkeld voor het luisteren naar anderen en samen problemen oplossen.
Ik sta te popelen om te leren hoe ik de beste beslissingen kan nemen

wanneer er dilemma's of belangenconflicten ontstaan tussen de
besluitvormers en degenen die worden beïnvloed door hun beslissingen,

en om een solide brug te slaan tussen deze twee partijen.
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Als begane student, zet ik me in om het bewustzijn over duurzaamheid op
de campus te vergroten. Mijn doel is niet alleen om nieuwe projecten te
initiëren, maar ook om studenteninitiatieven te ondersteunen. Zo ben ik
zelf, samen met MARCOM, een project aan het opzetten om herbruikbare

asbakken beschikbaar te stellen voor studenten. Verder is het
versterken van de banden tussen de VUB en haar studenten essentieel.

Laten we samen streven naar een bloeiende gemeenschap waar
duurzaamheid, studenteninitiatieven en nauwe samenwerking tussen de VUB

en haar studenten centraal staan, en waar zowel de universiteit als
haar studenten kunnen groeien.

Als iemand die altijd van nature opkomt voor studenten, heb ik altijd
actief gezocht naar manieren om hun stem te laten horen. Door mijn
ervaring in verschillende internaten en landen heb ik geleerd hoe ik

studenten kan helpen om hun behoeften en wensen kenbaar te maken. Voor
mij is de universiteit niet alleen een plek voor academische groei,

maar ook een belangrijk onderdeel van onze persoonlijke ontwikkeling.
Ik ben vastbesloten om iedereen te helpen het maximale uit deze periode

van ons leven te halen. Dit kan alleen worden bereikt als studenten
worden vertegenwoordigd door mensen die gedreven zijn om betekenisvolle

veranderingen teweeg te brengen - en dat ben ik.
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Zoals vele studenten ben ik met moeite door de pandemie geraakt. Ik heb
toen gemerkt dat de VUB een beter opvangnet heeft dan de meeste

universiteiten, wat ik wil steunen en zelf uitbreiden. Door die periode
zijn vele studenten (waaronder ik) op een individueel traject geraakt,
wat niet altijd even vanzelfsprekend is. Dit is dan ook een onderwerp

dat het evalueren waard is.
Verder wil ik als lid van de faculteit WE representatie bieden aan een
groep studenten die niet altijd in de Studentenraad zit. Maar uiteraard
wil ik de volledige studentenpopulatie zoveel mogelijk betrekken bij

het beleid, en dit door een efficiëntere informatiedoorstroom
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